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ملخص تعريفي: الاسم: محمد خلف حمود زعنون
 مكان الولادة: بغداد   تاريخ الولادة: 1970     
 الحالة الاجتماعية: متزوج 
الجنسيــــــة: عراقـــــــــــــــي 
  القوميـــــــــة: عربـــــــــي 
الشهادة العلمية: الدبلوم العالي المعادل للماجستير بالضرائب
التخصص الدقيق: ضرائب
اللقب العلمي: مدرس مساعد      
 
· كلمات مختصرة وليس فقرات مختصرة اضافة الى بعض الخبرات المهنية.

 الشهادات الدراسية: 
 
· الدبلوم العالي المعادل للماجستير. جامعة بغداد/المعهد العالي للدراسات المحاسبية والمالية/ عام 2013
· بكالوريوس محاسبة . الجامعة المستنصرية/ كلية الادارة والاقتصاد / عام 2006

الجوائز والتكريم الأكاديمي

· كتاب شكر من وزير التعليم العالي 2013
·  كتاب شكر من رئيس الجامعة المستنصرية عام 2016
كتاب شكر من رئيس شبكة الاعلام العراقي 2015
· كتاب شكر من رئيس الجامعة التكنولوجية 2009

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

· التدريس في كلية الادارة والاقتصاد 2014
·  التدريس في كلية العلوم السياحية 2014- 2018
· التدريس في كلية المصطفى الاهلية 2015

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

	الدراسات الأولية
	الدراسات العليا

	المرحلة الاولى- مبادئ محاسبة 2014
المرحلة الثالثة – قسم السياحة /محاسبة الشركات-2015-2018
المرحلة الثالثة-قسم الفنادق المحاسبة الفندقية 2015-2018
	



الأنتساب المهني او الجمعيات:

· لجان عضو في نقابة المحاسبين والمدقيين العراقية

المنشورات العلمية

البحوث المنشورة.1-  معوقات اعتماد الدفاتر المحاسبية لتحديد الدخل الخاضع للضريبة وسبل معالجتها. مجلة المعهد العالي للدراسات المحاسبية والمالية-325 -2014 2- التهرب الضريبي في القطاع السياحي وأثره على الحصيلة الضريبية. مجلة كلية الادارة والاقتصاد /الجامعة المستنصرية 3- طرائق تقييم المخزون على وفق المعايير المحاسبية وانعكاساتها على الضريبة.مجلة كلية التراث, العدد71, 2017. 4- تحليل قرارات الخصخصة وأثرها على الحصيلة الضريبية.مجلة الغري, جامعة الكوفة,2017
تطوير المهارات: دورة طرائق تدريس من الجامعة التكنولوجية وبدرجة امتياز ودورة حاسوب 2014 + دورة تطبيقات الحاسوب 2007+ دورة سلامة اللغة العربية , كلية العلوم  السياحية 2018
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 PERSONAL SUMMARY:NAME: MOHAMED KHALAF HAMOOD
 Place of birth: baghdad
Nationality: iragi
Natio: arabic
Martal status: marred
Degree: Master in taxation
date of Master Degree: 26/11/2013
Current jop title: assitant lecture

 
Short words not short paragraph please. With some Professionals. Scientific and practical expenesce: practising accounting work finacial deprtment university of technology     
 EDUCATION:
 
· Master in taxation,postcgraduate institute for accounting and financial studies university of baghdad, excellent2013
· bechelor in accounting, al- mustansiryah university 2006

 ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

• Letter of thanks from the Minister of Higher Education 2013
• A letter of thanks from the President of Mustansiriya University in 2016
Thank you letter from the head of the Iraqi Media Network 2015
• A letter of thanks from the President of the University of Technology 2009
 ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

· • Teaching in the Faculty of Management and Economics 2014
· • Teaching at the Faculty of Tourism Sciences 2014-2018
· • Teaching at Al-Mustafa National College 2015:

COURSES TAUGHT:

	Undergraduate
	Graduate

	
	Phase 1 - Principles of Accounting 2014
Phase III - Department of Tourism / Corporate Accounting - 2015-2018
Phase III - Hotel Section Hotel Accounting 2015-2018



PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

· Chairman, Diversity Committee Member of the Iraqi Accountants and Auditors Association
PUPLICATIONS:

· Publications 1. Obstacles to the adoption of accounting books to determine taxable income and ways to address it. Journal of the Higher Institute of Accounting and Financial Studies - 325 -2014 2 - Tax evasion in the tourism sector and its impact on the tax revenue. Journal of the Faculty of Management and Economics / University of Mustansiriya 3 - Methods of stock assessment in accordance with accounting standards and their impact on tax. Journal of the Faculty of Heritage, No. 71, 2017. 4 - Analysis of privatization decisions and their impact on the tax revenue..
PROFFESSIONAL DEVELOPMENT

· : Course of teaching methods from the University of Technology and the degree of excellence and computer course 2014 + Computer Applications Course 2007+ Arabic Language Safety Course, Faculty of Tourism Sciences 2018

